
ERASMUS hallgatói beszámoló – Schönléber Sztella 
Spanyolország – HUELVA – 2023/24 tanév I. félév 

 
Jelenleg a Milton Friedman Egyetem harmadéves gazdaságinformatikus hallgatója vagyok, aki 
a 2023/24 tanév első félévét Andaluziában, Huelva városában töltötte. 
Szeptember elején költöztem ebbe a városba. Többünknek is ez volt a célállomása erre a 
félévre a Miltonról, így a lakásunkat már előre kinéztük és lefoglaltuk. 
Az első hónap nagy kihívások elé állított minket, hiszen mindent magunknak kellett rendezni 
egy idegen országban (internet bekötés), ahol az emberek többsége nem beszélt csak 
spanyolul. 
 

 
 

Huelva egy nagyon jó elhelyezkedésű kisváros, ahol gyalog vagy biciklivel mindenhova el lehet 
jutni, de rengeteg buszjárat is van a városban és indulnak rendszeresen járatok a város 
agglomerációjába is. Ide hoznám fel példának Mazagónt és Punta Umbríát a maga természeti 
csodáival és strandjaival. A város közelében található a Doñana Nemzeti Park és a Marismas 
del Odiel tájvédelmi körzet és obszervatórium. Mivel az egyik szabadidős tevékenységem a 
madármegfigyelés ezért én napokat töltöttem ezeken a területeken. Igaz volt h 40-50 km-t 
mentem aznap biciklivel, de minden pillanatát élveztem. 
 

 



 
 
Az egyetemnek több épülete is van a városban, én az El Carmenen tanultam, ez nagyjából 25 
perc sétára vagy 10 perc tekerésre volt a lakástól. Az egyetemen én angol nyelvű kurzosokat 
választottam és a tanárok nagyon kedvesek és segítőkészek voltak az Erasmusos diákokkal. 
Lehetőségünk volt kétszer is tanulmányi kirándulásra menni a tanórák keretén kívül, amit 
természetesen ki is használtunk. 
 

 
 



 
Én évek óta íjászkodom, így nagyon boldog voltam mikor tudtam csatlakozni az egyik helyi 
klubbhoz és folytatni a hobbym külföldön is. Nagy kihívás volt eleinte, ugyanis ők nem 
beszéltek angolul én meg nem beszéltem spanyolul, sőt az edző egyenesen megtiltotta a 
fiatalabb csoporttársaimnak, hogy angolul szóljanak hozzám, így is ösztönözve arra, hogy 
tanuljak spanyolul. Decemberben képviseltem a klubbot és részt vettem az egyik tartományi 
versenyen Isla Cristinán. Ez a klubb lett a második családom, akik visszavárnak bármikor is 
járjak arra. 
 

 
 
Mindig is közel álltak hozzám az állatok és mivel év közben rengeteg szabadidőm volt, éltem a 
lehetőséggel és egy régóta áhított sportot sikerült kipróbálnom, a lovaglást. 
 

 
 
Az a tapasztalatom, hogy Spanyolországban az emberek nemcsak segítőkészek és boldogok, 
de szeretik az életet. Számomra megdöbbentő volt, hogy egy-egy este vagy rendezvényen még 
mennyi ember van jelen éjfél után, idősek és fiatalok egyaránt. Van egy spanyol mondás, ami 
úgy hangzik hogyha 3 óra előtt érsz haza nem szórakozni voltál, hanem vacsorázni. 



 
 
Huelva egy nagyon szerethető város, rengeteg programmal és lehetőséggel. Minenkinek csak 
ajánlani tudom hiszen ezek az élmények rengeteget tettek hozzá a személyes fejlődésemhez, 
és olyan nemzetközi ismerettségekre meg kapcsolatokra tettem szert, amire egyébként 
máshol nem nyílt volna lehetőségem. 
 

 


